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Kot župan se bom trudil biti vodja v službi občanov. Z vso 
odgovornostjo bom prevzel vodenje občine, hkrati pa bom kot 
javni uslužbenec skrbel za blagostanje ljudi.

Odprtost in povezovanje štejem za zelo pomembno, saj 
moramo preseči ozke strankarske interese. Zato bomo vztrajno 
delovali kot ekipa, ki se ne bo ukvarjala s preteklostjo, ampak se 
bomo trudili poiskati trajne rešitve za prihodnost. 

Županova vrata morajo biti vedno odprta. Prisluhnil bom 
slehernemu, ki ga pestijo težave, ima konkreten problem, želi 
zgolj izraziti mnenje ali ima dober predlog.

Soodločanje občank in občanov bomo dosegli s 
spremembo občinskih aktov. Krajevne skupnosti bodo dobile 
več pristojnosti, udeležba predstavnikov krajevnih skupnosti 
na sejah občinskega sveta bo obvezna. Krajani se bodo na 
zborih sestali najmanj enkrat letno, predvidoma v fazi priprave 
proračuna ali razvojnega programa.

Premišljen in usklajen program investicij je nujen pogoj 
uspešnega poslovanja občine Hoče - Slivnica. Danes moramo 
vedeti, kaj bomo delali jutri. Delovanje komunalnih služb bo 
usklajeno z načrti, ki jih bomo oblikovali skupaj. 

Brezplačna pravna pomoč je domena strokovnih služb. Te 
bodo nudile brezplačno začetno pravno pomoč občanom, ki 
potrebujejo mnenje ali nasvet pravnika.

Servis za občanke in občane bomo vzpostavili zato, da 
bodo ljudje kar najhitreje dobili odgovore na vprašanja, ki 
so povezana s pristojnostmi občine in njenih služb. To bomo 
zagotovili najkasneje v dveh delovnih dneh preko brezplačne 
telefonske številke ali po klasični oziroma elektronski pošti.

KLJUČNI POUDARKI PROGRAMA
• Načrtovanje: investicije bomo načrtovali v okviru 
razpoložljivih sredstev s poudarkom na resnično potrebnih 
in nujnih projektih, ob največjem možnem upoštevanju 
mnenj in potreb občanov ter po pravilu enakomernega 
razvoja vseh delov občine. 
• Evropska in državna sredstva: ker so zaradi 
tekočih, že prevzetih obveznosti in vedno manjših državnih 
sredstev za tekoče financiranje občin razpoložljiva občinska 
sredstva zelo omejena, bomo pripravili kvalitetne projekte, 
s katerimi bomo črpali evropska in državna sredstva.
• Projekti v teku: projektov v teku ali v pripravi 
ne bomo ustavljali ali bistveno spreminjali. Morda se bo 
pokazalo, da zaradi spremenjenih okoliščin (sprememba 
zakonodaje, nove tehnološke rešitve, ...) lahko najdemo 
boljše in cenejše rešitve. 
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“Rodil sem se 19.9.1959 v Mariboru, končal srednjo Elektro 
šolo v Mariboru in študij podjetništva na Visoki šoli za 
podjetništvo GEA College ter pridobil strokovni naziv 
diplomirani ekonomist.
Delovne izkušnje sem pridobil na Slovenskih Železnicah, 
kjer sem začel kot tehnik, nadaljeval kot pomočnik vodje 
enote, kasneje vodja enote, podpredsednik in predsednik 
Sindikata delavcev železniške dejavnosti Slovenije, član 
Upravnega odbora Slovenskih železnic in nosilec v projektu 
izdelave podzakonskih predpisov. Leta 2004 sem bil izvoljen 
za poslanca. Poslovno pot sem nadaljevo v gradbenem oz. 
komunalnem podjetju Nigrad d.d. Podjetje sem skupaj s 
hčerinskim podjetjem Nipa d.o.o. zadnja letu tudi uspešno 
vodil. 

Ob profesionalnem delu sem bil vsa leta aktiven kot predsednik 
Sveta Javne agencije za železniški promet in član Upravnega 
odbora Združenja gospodarstvenikov Maribora, že dolga leta 
sem predsednik Pozame, zadruge za razvoj, član Nadzornega 
sveta Tovarne asfalta Kidričevo in član Upravnega odbora 
Zbornice komunalnega gospodarstva Slovenije. Ob tem pa 
sekretar Združenja rezbarjev in modelarjev lesa Slovenije, 
član Združenja za vrednote slovenske osamosvojitve in član 
številnih drugih društev. Ponosen sem na naziv Ambasador 
znanj, ki mi ga je letos podelila Life Learning Academia. 

Vse življenje živim in delujem v domačem okolju, živim v 
Hotinji vasi, zato mi je resnično mar za našo občino Hoče - 
Slivnica. Še danes sem rekreativni športnik. Dolga leta sem bil 
aktivni igralec rokometnega kluba Branik iz Maribora. Z ženo 
Miro pa sva še danes aktivna folklorista folklorne skupine KUD 
Milke Zorec iz Hotinje vasi.“

VODOVOD IN KANALIZACIJA
• Vodovod in kanalizacija: rešili bomo problem preskrbe s 
pitno vodo in javnega kanalizacijskega omrežja v celotni občini. 
Z občinskimi subvencijami in občanom prijazno cenovno politiko 
bomo poskrbeli, da bodo priključek dobila vsa gospodinjstva v 
območju aglomeracij.
• Subvencije za male komunalne čistilne naprave: gospo-
dinjstva, ki so izven področij aglomeracij (teh je na pohorskem 
delu občine več kot 300), kjer gradnja javne kanalizacije ni 
smotrna, bodo morala, v skladu z državnimi predpisi, do konca 
leta 2015 oziroma najkasneje pa zaključka leta 2017, na lastne 
stroške zgraditi male komunalne čistilne naprave. Ker so te 
relativno drage, podpiram rešitev, da občina omogoči vgradnjo 
in delovanje male čistilne naprave po ceni, enaki kanalskemu 
priključku na javno kanalizacijo. 
• Revizija cene čiščenja za Centralno čistilno napravo 
Dogoše: po priključitvi nekaterih delov občine na CČN Dogoše 
(Hotinja vas), se je plačilo položnice povečalo za tri do štiri krat. 
Največji vpliv na povišanje ima cena čiščenja. Če ima podjetje, 
ki izvaja čiščenje, kar 3,2 mio evrov celotnega dobička (od skup-
no okoli 8 mio evrov letno), se nujno vprašamo, ali ni pogodba v 
škodo občanov. 

 PODJETNIŠTVO, TURIZEM IN KMETIJSTVO
• Svet za podjetništvo in turizem. Ustanovili bomo poseben 
svet, ki bo skrbel za razvoj podjetništva in turizma v občini. 
Sestavljen bo iz predstavnikov podjetij, občinskega sveta in 
občinske uprave.
• Izboljšanje pogojev za podjetništvo. Podjetnike bomo 
podpirali s subvencijami, nepovratnimi sredstvi, zmanjšanim 
komunalnim prispevkom in drugimi finančnimi stimulacijami.
• Podjetniška svetovalna pisarna, v kateri bodo obstoječi 
zaposleni občinske uprave, bo nudila pomoč pri odpiranju podje-
tij, pridobivanju nepovratnih evropskih in državnih sredstev.
• Spodbujanje kmetijske dejavnosti bomo dosegli z ukrepi 
povečanja preskrbe z zdravo domačo hrano in povečanjem 
samopreskrbe.
• Kolesarska mreža in pohodniške poti bodo izkoristile na-
ravne danosti za kolesarstvo in pohodništvo kot temelja trajno-
stnega turizma. Zato bomo pripravili projekt mreže kolesarskih 
in pohodniških poti. Prva naloga bo urejena kolesarska pot med 
Hočami in Slivnico, ki bo tudi simbolno bolj povezala oba kraja 
naše lepe občine.

UREJENA IN ČISTA OBČINA
• Ekološko sporne dejavnosti: zaostrili bomo pogoje za 
opravljanje dejavnosti, ki so okolju  in občanom manj prijazni 
(asfaltna baza Hoče s predelavo gradbenih odpadkov).
• Brezplačna oddaja odpadkov v zbirnih centrih: občasne 
odpadke, ki niso komunalni, bodo občani lahko brezplačno odla-
gali v zbirne centre.

STAREJŠI OBČANI
• Zgradili bomo dom 
starejših občanov. V 
občini imamo 1.925 ob-
čanov, starejših od 65 let. 
Mnogi od njih so potrebni 
oskrbe in nege. Zato 
bomo zgradili dom, kjer 
bodo naši občani lahko 
preživljali jesen življenja v 
domačem okolju, s svojimi 
znanci in v bližini domov.
• Oskrba in nega na domu bo zagotovljena za vse, 
ki jo bodo potrebovali.
• Društva upokojencev bodo imela zagotovljeno podpo-
ro za delovanje.
• Ustanovili bomo dva medgeneracijska centra.

MLADI
• Z zagonom podjetništva bomo zagotovili prilož-
nosti za zaposlitev mladih. Izobraženi in delovni mladi 
ljudje naj ostanejo doma, v naši občini, v Sloveniji.
• Občina bo štipendirala dijake in študente iz social-
no šibkih družin.
• Subvencionirali bomo dijaške vozovnice.
• Pod okriljem medgeneracijskih centrov bodo mladi 
našli priložnost za druženje, ustvarjanje in aktivno pre-
življanje prostega časa.

KULTURA
• Kulturna društva in mnogi kulturno angažirani po-
samezniki bogatijo našo občino. Kot član KUD-a Milke Zo-
rec, plesalec v folklorni skupini in igralec v dramski sekciji, 
se zavedam pomena kulture. Zato bomo podprli kulturo.

ŠPORT
• Kot nekdanji igralec rokometnega kluba Branik in 
aktivni športni funkcionar, predsednik, bom podpiral špor-
tno dejavnost, ki je aktivna v naši občini.

VZGOJA IN IZOBRAŽEVANJE
• Naša občina Hoče –Slivnica ob novi športni dvorani OŠ 
Hoče in vrtcu Rogoza, kar sta veliki pridobitvi preteklih let, 
potrebuje tudi redno obnavljanje ostalih šol in vrtcev. 

CERKEV
• Ljudje smo duhovna bitja. Verovanje, udeleževanje 
obredov in odkrita beseda nam krepijo občutek 
zadovoljnega življenja in notranje sreče. Cerkev ima pri 
tem pomembno vlogo in je lahko mnogokrat vir idej in 
sodelovanja. 


